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ЕЙ, КАТО 
ЗАПОЧНАТ С 
ТАЗИ ВЛАСТ 
ЗА ХОРАТА! 
МИ КАЖЕТЕ 
ГИ ТЕЗИ 
ХОРА, БЕ!

МЪДРОСТ 
НА ДЕНЯ
ЗНАНИЕТО ИМА 
ГРАНИЦА, ДОКАТО 
НЕЗНАНИЕТО НЯМА

БРАНИСЛАВ НУШИЧ

Усмивка

НАЙ-СВОБОДНИЯТ ВСЕКИДНЕВНИК В БЪЛГАРИЯ

103-годишна спечели състезание 
по лека атлетика

Колкото по-бавно ходим, толкова 
по-бързо стареем

Работата в офис намалява 
плодовитостта

Здравословното хранене ни прави 
по-щастливи

Британските служители губят по три часа 
седмично в оплакване от работата си

Двойка е средната  
матура по математика
>>33 ОТ 100 ТОЧКИ СЪБИРАТ ЗРЕЛОСТНИЦИТЕ, А МОН ЩЕ ОЛЕКОТЯВА 
МАТЕРИАЛА

НАД 1000 
ИЗОСТАВЕНИ ДЕЦА 
ЗА 2018 Г.

АВТОМОБИЛНИЯТ НИ ПАРК 
ОСТАВА НАЙ-СТАРИЯТ В 
ЕВРОПА

УЖАСЯВАЩО БЛИЗО 40 % ОТ ПЪТИЩАТА 
У НАС СА ЛОШИ

българия.стр.2 крими.стр.4

БЪЛГАРИЯ.стр.2

Шофьор на една от най-натоварените 
автобусни линии в столицата отправя 
призив да се усмихваме повече и ни 
пожелава успешна седмица. По този 
начин понеделникът става една идея 
по-хубав!
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"Не се коментира 
много, но имаме ново 
дъно в държавната 
образователна систе-
ма”, заяви на Фейбук 
страницата си Сто-
ян Панчев от ЕКИП. 
Той визира средния 
резултат на мату-
рата по математи-
ка за седмокласници.  
„33 точки от 100. 
Някак си това било 
3,60. Едно време 30% 
се броеше за слаб, ама 
както и да е”, посочи 
Панчев. Напомняме, 
че малко по-добри са 
резултатите по бъл-
гарски език, където 
седмокласници съби-
рат  средно по 53.06 
точки. Само един 
единствен ученик от 
явилите се около 55 
500 е изкарал по 100 
точки и на двете ма-
тури. 

Припомняме, че на 
матурите след 12 
клас през юни резул-
татите на зрелост-
ниците стигнаха 
своето историческо 
дъно. Тогава стана 
ясно, че средната 
оценка от изпитите 
по български език и 
литература е Добър 
(4,06).  Това се оказа е 
най-слабото предста-
вяне, откакто този 
формат беше върнат 
през 2008 г. На мату-
рите по математи-

ка абитуриентите 
имат по-добър резул-
тат от 70 точки или 
оценка „много добър”. 
Тенденцията всяка 
година средният ре-
зултат да пада оста-
ва трайна.

„МОН веднага се 
задейства да кори-
гира проблема, като 
сформира екип, който 
отново да олекоти 

материала”, припом-
ни Панчев. Проект на 
МОН наистина пред-
вижда улесняване на 
учебните програми 
по математика, за-
ради лошите резул-
тати на външното 

оценяване след 7-ми 
клас. Вече е сформи-
рана  работна група, 
която ще направи 
преглед на учебните 
програми по матема-
тика в V, VI и VII клас, 
за да се види къде 

може да се облекчат. 
Според просветния 
министър  Красимир 
Вълчев програмата е 
„прекалено бърза, ам-
бициозна” и  обещава 
да я облекчи. Следва-
щият етап е промя-
на на съдържанието 
от 7 до 10 клас.

„Основното усилие 
на администрация-
та е да направи из-

33 от 100 точки събират 
зрелостниците, а МОН ще 
олекотява материала

„Случаите на изоставени деца в Бълга-
рия само за м.г. са повече от 1000”, заяви 
пред bTV социалният министър Бисер 
Петков по повод случая с изоставеното 
бебе в столичния квартал Люлин.
Министърът изтъкна, че за 2018 г. в 
над 1700 случая социалните работ-
ниците са предотвратили оставянето 
на деца. Той поясни, че изоставените 
през м.г. 1000 деца са в общата бройка 
на над 3300, за които са били наложе-
ни мерки, свързани с извеждане от 
биологичното им семейство поради 
наличието на различни рискове. Той 
подчерта, че основанията за отнема-
нето от родителите им са разписани в 
Закона за закрила на детето и при тях 

няма промяна от приемането на закона 
през 2009 г.
„Такава мярка задължително подлежи 
на съдебен контрол - след като по 
административен ред е реагирано”, 
съдът решава, обясни Петков. По 
думите му за м.г. само в 51 от случаите 
исковете на дирекциите за социално 
подпомагане за извеждане на децата 
от семействата им не са били потвър-
дени от съда.
По повод паниката в няколко училища 
в Сливен и други градове, че социални 
отнемат деца, министърът заяви, че 
това е резултат от ескалацията заради 
несъществуващата по негови думи 
Стратегия за детето.

Над 1000 изоставени деца за 2018 г.

За трети път 
беше удължен 
срокът на 
разследване 
по делото за 
катастрофата, 
в която участва 
лидерът на ДОСТ Лютви Местан, съобщи говорителят на 
окръжна прокуратура в Кърджали Димитрина Делчена.  
Припомняме, че при инцидента загина 6-месечно бебе.
Новото удължаване с два месеца се налага, тъй като 
вещите лица все още не били готови с назначената по 
делото авто-техническа експертиза. Новият срок за 
разследване е 14 декември. На този етап единственият 
обвинянем по случая е Местан.

Двойка е средната  
по математика

УДЪЛЖИХА РАЗСЛЕДВАНЕТО 
НА МЕСТАН
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„Няма придвижване 
на маси към българ-
ската граница, както 
от турска, така и от 
гръцка територия”, за-
яви вицепремиерът и 
министър на отбраната 
Красимир Каракачанов 
след церемонията по 
въвеждане на новия 
тренажор за Пилатус 
в учебната военновъз-
душна база. По думите 
му се поддържа "много 
добър информационен обмен и с тур-
ските и с гръцките колеги с идеята да 

не бъдем изненадани". 
"Ако има промяна 
в ситуацията, ми 
се докладва - към 
момента няма такава, 
няма движение на 
нелегални маси, макар 
че ситуацията може да 
се промени във всеки 
един момент, тъй като 
бойните действия про-
дължават. Ние трябва 
да сме подготвени за 
всеки извънреден слу-

чай. Към момента всичко е спокойно", 
отбеляза Каракачанов.

„Реалните гласоподавате-
ли в страната са 5 800 000 
души, но по списъците на 
ЦИК те са 6 200 000”, заяви 
шефът на Информационно 
обслужване  проф. Михаил 
Константинов. Това прави 
разлика от 400 000 "мърт-
ви души". Само по себе си 
това ще доведе най-малко 
до обявяване на по-ниска 
избирателна активност, 
дори ако реалните числа 
показват обратното. Дру-
гата опасност е манилу-
пацията с вота. Екпертът 
посочи, че най-много се 
търгува с гласове при 
местните избори, защото 
няколко гласа могат да 
променят резултата.
Избирателните комисии са 
сформирани от различни 
политически сили, като 
секциите трябва да се 
саморегулират, припомни 
Константинов. По думите 
му в страната има над 2000 
избирателни комисии, кои-
то наблюдателите нямат 
възможност да проверят.
Проф. Константинов под-
черта, че местните избори 
са най-сложните за изпъл-
нение. Най-слабото звено 
при подготовката на вота 
е слабата подготовка на 
секционно-избирателните 
секции, посочи той. Експер-
тът припомни и ситуацията 
отпреди 4 години в  Арена 
Армеец, като се надява 
подобни ситуации да не 
се повторят тази година. 
Очаква се ЦИК да въведе 
онлайн примерни протоко-
ли, които да служат като 
упражнение за секционни-
те служители.  Професорът 
посочи, че въпреки че ще 
се приемат бюлетините 
само в Арена Армеец, те ще 
се предават на три отделни 
места вътре в залата, като 
се надява това да улесни 
процедурата.
Константинов заяви 
също, че няма опасност 
компютрите на Информа-
ционното обслужване да 
бъдат хакнати, защото са 
изолирани. 

>>400 хил. 
"мъртви души" 
по избори 

ВОЛЕН: СОЦИОЛОГИЯТА Е ПОРЪЧКОВА>>Борисов 
свиква Съвета 
по сигурността 
заради Сирия 

>>Трима българи 
убити в Чикаго

„Социологическите агенции са по-
ръчкови”, заяви лидерът на Атака 
Волен Сидеров по телевизия Алфа. 
„Социологията е система, която 
обработва хората и предначертава 
кой ще бъде първи и кой втори на 
избори. Реално социолози няма 
в България”, посочи народният 
представител. „Социологията е 
система, създадена с основната 

цел да манипулира, а медиите про-
дължават тази заблуда. Тук нямаме 
социология, а търговия. Имаме 
долна подмяна на настроенията на 
хората. Това е целта и тази хватка 
беше разработена много успеш-
но. Борил съм се да има свобода, 
която е много важна. А те искат да 
ни държат в страх и подчинение”, 
на мнение е Сидеров. 

Премиерът  Бойко Бо-
рисов свиква Съвета по 
сигурността във връзка 
с рязкото изостряне 
на ситуацията в Сирия, 
съобщиха от правител-
ствената пресслужба. 
Заседанието ще се про-
веде в сряда. В рамките 
на консултативния и ко-
ординиращ орган към 
МС ще бъде обсъдена 
обстановката в Северна 
Сирия и свързаните с 
нея процеси от регио-
налната и международ-
на сигурност.

Четирима души, от които 
трима са български граж-
дани, бяха застреляни в 
дома им в Чикаго, докато 
вечеряли. Пета жертва 
почина по-късно в 
болница. Новината беше  
потвърдена от генерал-
ния  консул на България 
в американския град 
Иван Анчев. Инциден-
тът е станал в събота 
вечерта в апартамента на 
семейството. Консулът 
посочи, че вероятно 
става въпрос за битово 
убийство, породено от 
психическото състояние 
на извършителя. „ Той е 
задържан, не е българин”, 
заяви Анчев.

Депутати от Атака 
искат Сметната палата 
да извърши финансов 
одит на БНТ. Лидерът 
на партията и кандидат 
за кмет на София Волен 
Сидеров заедно с чети-
рима народни пред-
ставители са внесли 
съответното искане в 
деловодството на НС. 
Те настояват парламен-

тът  да задължи Сметна-
та палата да извърши 
финансов одит на  об-
ществената телевизия 
за периода 1 януари 
2017 - 31 октомври 
2019г. През този пери-
од шефове на медията 
са били: Вяра Анкова, 
Константин Камена-
ров и Емил Кошлуков. 
Искането идва скоро 

след като БНТ обяви, че 
Сидеров вече няма да 
бъде канен в предава-
ния на медията заради 
поведението му в Рефе-
рендум. Проектът за 
решение може да бъде 
разгледан след мест-
ните избори,  тъй като 
депутатите излизат в 
предизборна ваканция 
до 25 октомври.

Атака иска одит на БНТ

ционно заемаха при-
зови места.

Сред мотивите на 
МОН за поправки в 
учебния план е и гла-
дът за технически 
кадри. Целта е да се 
произвеждат повече 
специалисти  в облас-
тта на инженерните 
специалности, ма-
тематиката и при-
родните науки, тъй 
като те са сред де-
фицитните на пазара 
на труда. Остава от-
ворен въпросът дали 
улесненият  мате-
риал ще запълни ка-

чествено тази липса.
Напомняме, че спо-

ред данни на Еврос-
тат България е пър-
ва по неграмотност 
в ЕС.  През 2016 ЕК 
докладва, че 41% от 
българските учени-
ци до 16 години не са 
напълно грамотни. За 
сравнение - във Фин-
ландия този процент 
е 8,1%.  В световен 
мащаб далеч пред нас 
по определени крите-
рии за грамотност са 
Киргизстан, Трини-
дад и Тобаго, Туркме-
нистан.

матура 
питите, така че да 
не се вижда собст-
веният и системен 
провал. За щастие 
тя се проваля дори в 
замазването на поло-
жението. Всъщност 
всичко тези "рефор-
ми" на материала, 
изпитите, кое сти-
хотворение се псевдо-
анализира в 6-ти клас 
и пр. са като да "ре-
формираш" плановото 

стопанство с нова 
по-добра петилетка”, 
написа Панчев в ко-
ментар за предсто-
ящите поправки.

Според  проф. Иван 
Тонов от Софийския 
университет  пък 
българските ученици 
видимо изостават в 
материала. И това си 
лични на международ-
ните състезания, на 
които преди тради-

КАРАКАЧАНОВ: ПО ГРАНИЦАТА Е СПОКОЙНО
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Близо 40 на сто от прехва-
лените от премиера Бойко 
Борисов български пътища са 
в незадоволително или лошо 
състояние. Това става ясно 
от Доклада за състоянието на 
безопасността на движението 
по пътищата в Република Бъл-
гария, пуснат в правителстве-
ния Портал за обществени 
обсъждания. В документа, кой-
то е огромен по обем, се прави 
опит за обобщение на цялата 
картина на безопасността на 
движението с посочване на кон-
кретни параметри, свързани 
със загинали, ранени, с поведе-
нието и подготовката на вода-
чите и останалите участници 
в движението, със състояние-
то на автопарка, контролна-
та дейност на пътя. Докладът 
очевидно е изготвен от създа-
дената неотдавна Държавна 
агенция Безопасност на движе-
нието по пътищата, която е 
към управлявания именно от 
Борисов Министерски съвет.

В документа е отделено ос-
новно място точно за състоя-
нието на пътищата в кон-
текста на безопасността на 
движението. Там е направен 
пълен разрез на състоянието 
на републиканските пътища. 
Изрично е посочено, че репу-
бликанската пътна мрежа е с 
обща дължина над 19 500 км и 
че "по-голямата част от мре-
жата остава изградена преди 
повече от 20 години". Това съ-
ответно изисквало влагането 
на значителни финансови ре-
сурси за извършване на осно-
вен ремонт в допълнение към 
необходимия ресурс за текущо 
пътно поддържане. Авторите 
на доклада изрично посочват, 
че пътищата имат пряко от-
ношение както към активна-
та (геометрични елементи на 
пътя, коефициент на сцепле-
ние, пътни знаци и пътна мар-
кировка и др.), така и към па-
сивната безопасност (свободно 
от препятствия крайпътно 
пространство, ограничителни 

системи за пътища и т.н.).
Според посочените в доку-

мента данни 25 на сто от пъ-
тищата в България имат лошо 
състояние на настилките, а 
други 13.3 на сто са в незадо-
волително. Изрично е посочено, 
че тези близо 40 на сто от пъ-
тищата представляват риск 
и от гледна точка на пътната 
безопасност. Настилката на 22 
на сто от пътищата е в задо-
волително състояние, добри са 
настилките на 27 на сто от 
тях, а отлично - на едва 12 на 
сто. В 52 на сто от пътищата 
е незадоволително състояние-
то на банкетите. Незадово-
лителни са и 56 на сто от от-
воднителните окопи, както и 
цели 66% от хоризонталната 
маркировка по българските пъ-
тища.

Авторите на доклада на-
търтват и на незавидното по-

ложение на техническото със-
тояние на автомобилния парк 
в България в сравнение с този 
на страните от Европа. Със 
средна възраст от над 18 годи-
ни и въпреки тенденцията за 
постепенно подновяване този 
парк все още остава твърде 
стар. По официални данни на 
полицията автомобилите на 
възраст над 10 години са 3 484 
290 (86 на сто), а от тях 1 587 
666 са на възраст над 20 години. 
България значително изостава 
от другите източноевропей-
ски страни по отношение на 
използването на екологични, 
сигурни и икономични автомо-
били. Некачествено извършва-
ните ремонти и техническо об-
служване на пътните превозни 
средства може да бъде опреде-
лено като фактор с висок риск 
за безопасността на движение-
то по пътищата и опазване на 

Шестима души загинаха при 
тежка катастрофа на пътя 
Габрово – Казанлък. Два авто-
мобила са се блъснали челно 
на абсолютно права отсечка. 
Всички пътници са починали 
на място. По първоначални 
данни виновен за произшест-
вието е бил 18-годишния шо-
фьор на Мерцедес, който имал 
книжка от седем месеца. Той се 
движил с превишена скорост, а 
според непотвърдени данни е 
употребил и алкохол. 

6-МА ЗАГИНАХА ПРИ 
ТЕЖКА КАТАСТРОФА 
НА ПЪТЯ ГАБРОВО – 
КАЗАНЛЪК

Близо 40 % от пътищата 
у нас са лоши

околната среда, посочват ав-
торите на доклада.

Над 80 на сто от ремонти-
те на автомобили пък се из-
вършвали от нерегистрирани 
сервизи, които в голяма част 
не познавали и не спазвали изис-
кванията на производителите 
за техническо обслужване. Те не 
носели и никаква отговорност 
за качеството на извършените 
ремонти и последствията от 
тях, а пък персоналът, рабо-
тещ в тези сервизи, не се кон-
тролирал дали има необходима-
та квалификация и познания. 
Не на последно място - липсва 
анализ по отношение на със-
тоянието на автомобилния 
парк като цяло, както и не е 
ясна причинно-следствената 
връзка между настъпването 
на ПТП и неизправността на 
превозното средство, посочват 
авторите на доклада.

Автомобилният ни парк 
остава най-старият в Европа 
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Само за последните 
10 г. средната за-
плата в столицата 

бележи 2,1 кратен ръст. 
Ако през 2009 г. средното 
месечно възнаграждение 
в София е 826 лв. по данни 
на националната ста-
тистика, също според 
НСИ за второто триме-
сечие на 2019 г. сумата 
вече е 1729 лв. Ръстът е 
точно 2,0933 пъти. По-
вече от двоен! Средно за 
България заплатите са 

нараснали с 87%. Което 
означава, че в София те 
растат със значително 

изпреварващ темп. Зара-
ди близостта със столи-
цата, и регионът София 

– област бележи едни от 
най-добрите резултати 
по отношение на възна-
гражденията, сравнен с 
другите райони на стра-
ната. Което показва, че 
доброто управление води 
до синергия. Благодарение 
на нея столицата под-
помага съседните общи-
ни в тяхното развитие. 
Другият основен фактор, 
който доказва подобре-
нието на качеството на 
живот в милионния град е 
резкият спад за бедност-
та. В София тя е близо 3 
пъти по-ниска от сред-
ния показател за страна-
та. В столицата хората 
с доходи под линията на 
бедността са едва 8,8% 
през 2018 г., докато в Бъл-
гария, за огромно съжале-
ние, те са 22%.

Средната работна заплата в София 
с 2,1-кратно увеличение за 10 г.

Верни на традицията, Лидл 
България отново предлага на 
своите клиенти продукти с 
високо и достъпно качество. 
От 14 октомври почитателите 
на висококачествено говеждо 
месо могат да намерят специ-
ално подбрана селекция от 
продукти в магазините на Lidl в 
цялата страна.
Шеф Манчев и шеф Шишков 
лично ще покажат и обяснят 
спецификите за приготвянето 
на различни видове говежди 
стекове в официалния профил 
на Lidl Bulgaria в YouTube. В 
шест поредни видеа двамата 
готвачи ще предложат и ре-
цепти за всеки вкус с говеждо 

месо Black Angus.
За ценителите на тези специа-
литети Lidl предлага селекция 
от премиум говеждо – висо-
кокачествени продукти Black 

Angus. Можете да изберете 
между: три тип стек, Денвър 
стек от Silverside, ръмпстек, топ 
сърлойн стек, барбекю стек 
или телешки бургер на повече 

от атрактивни цени.  Пред-
ложението се допълва и от 
висококачествен аржентински 
рибай стек. 
Black Angus е едно от най-
качественото говеждо месо в 
света. Продуктите Black Angus 
в Lidl са произведени от лидер 
в говеждото месо в САЩ, като 
месото е добито от животни, 
които се отглеждат по стандарт 
за безхормонално третиране. 
Постигнатото високо качество 
на говеждото, добивано от тях, 
се дължи на над 100 години 
усъвършенстване на диета-
та им, както и на период от 
минимум 30 дни на зреене на 
месото.

Как да приготвим 
перфектния 
ръмпстек или 

сърлойн стек у дома?
С ШЕФ МАНЧЕВ И ШЕФ ШИШКОВ 
Премиум говеждо месо Black 
Angus от понеделник в Lidl

Бедността в 
столицата 
е три пъти 
по ниска 
от средния 
показател 
за страната

Германският автопро-
изводител Volkswagen 
AG търси варианти за 
отделяне на луксозната 
марка Lamborghini от своя 
портфейл. Възможностите 
включват продажба на 
италианския производител 
на суперавтомобили или 
листване на част от акци-
ите на борсата, съобщава 
Bloomberg.
Изданието цитира ано-
нимни източници, близки 
до немския автомобилен 
гигант. Според тях това е 
важна част от стратегията 
на новия изпълнителен 
директор Херберт Дис 
за трансформация на 
компанията и удвояване на 
нейната пазарна капитали-
зация.
Неговата цел е да насочи 
основната част от ресурси-
те на холдинга към тради-
ционните немски марки VW, 
Porsche и Audi. 

VW се разделя с 
Ламборгини
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- Лъже ли Мая Мано-
лова и левите, и десните 
избиратели, че едновре-
менно ги представлява? 

Станаха модерни 
понятията, че няма „ляво 
и дясно“. Абсолютно не 
съм съгласен с това. Има 
ляво, има дясно, има и 
центристки политики. Аз 
изразявам леви политики. 
Те са в областта на данъ-
ците, на здравеопазването, 
социалните услуги. Има 
много ясно разграничение. 
Затова на тези избори аз се 
явявам, като ляв кандидат 
с леви политики. Моята 
задача е да бъда кандидат, 
който да предложи алтер-
натива за София. Хубаво е 
да има повече кандидати, 
защото конкуренцията 
ражда добрия кмет. 

Приоритети са ми 
няколко сфери. Най-го-
лемият проблем за мен е 
чистотата на въздуха. През 
2009г. когато се явявах 
на кметски избори, този 
въпрос почти не присъст-
ваше в нашите програми 
на кандидатите тогава. 10 
години по-късно вече е на 
първо място. Решението 
което предлагам на първо 
място е безплатен градски 
транспорт. На второ място 
забрана за влизане на 
дизелови автомобили от 
по-старото поколение 
в центъра на града. На 
трето място – увеличение 
на линиите за градски 
транспорт и увеличаване 
на броя на превозните 
средства. Защото, когато 
стане безплатен, ще има и 
по-голямо търсене. На чет-
върто място – монтиране 
на камери и паник-бутони 
във всяко превозно сред-
ство на градския транс-
порт, на всяка спирка за 

повече сигурност, защото 
в момента постоянно има 
инциденти. На пето място 
– увеличение на данъците 
за бензинови и дизелови 
автомобили в София, с 
което да се финансира без-
платния градски транспорт. 
Знам, че това е неприятна 
мярка и много хора ще 
са против нея, но между 
чистия въздух и евтиното 
каране на стари дизелови 
автомобили аз избирам 
чистия въздух. Целта на 
тази мярка всъщност е да 
стимулира хората да слязат 
от автомобилите си и да 
се прехвърлят на градския 
транспорт. Като баща на 
три деца знам колко е 
трудно за едно семейство, 
което е в началото на ка-
риерата си да се издържа. 
Тук освен държавата, която 
подпомага, роля има и 
Столичната община (СО).

Друго предложение, 
което имам е увеличаване 
на парите по програма 
Асистент за независим 
живот. Това е програма 
на СО, с която хората в 
неравностойно положение 
не могат да излязат от дома 
си, но могат да работят да 
могат да се придвижват и 
да живеят самостоятелно, 
без да разчитат изцяло 
и единствено на семей-
ството си. В момента 800 
души са обхванати от тази 
програма и се плаща на 
техните придружители, 
като предлагам средствата 
да бъдат удвоени. Реалната 
нужда дори може да е 
по-голяма от удвояване. По 
изчисления на социалните 

служби около 300 хил. 
в София се нуждаят от 
подобна помощ, но поне 
за момента тя няма как да 
бъде изпълнена. 

Активиране на СО за 
повече кухни за социално 
слаби, особено през зима-
та. Нещо, което общината 
го прави, но може да го 
прави и много по-добре. 
Също така искам и повече 
инвестиции в здравеопаз-
ването. За 2018г. инвести-
циите за здраве са само 
15 млн. лв. в общинските 
болници, което е при-
мерно два пъти по-малко 
в сравнение с парите за 
озеленяване. 

Другият нарастващ про-
блем е презастрояването. 
Единственият начин да се 
спре то в момента е нов 
устройствен план, който 
да замени действащия от 
2009г. От онези 69 общин-
ски съветници, които го 
гласуваха тогава аз бях 
единственият, който гласу-
ва против. Както виждате, 
10 години по-късно всички 
са съгласни, че този план 
всъщност узакони преза-
строяването в София. Тук 
по никакъв начин не мога 
да се съглася с кандидата 
на Демократична България 
(б.р. Борислав Игнатов), 
който само преди две 
години като председател 
на Камарата на архитектите 
говореше, че няма такова 
понятие като междублоко-
во пространство, че може 
да се строи навсякъде в т.ч. 
и небостъргачи. Напротив, 
аз считам, че правилното 
е те да бъдат отделени в 

покрайнините на града. 
Нямаме нужда от Сити в 
центъра на София, каквото 
има например в Манха-
тън и в Лондон. София е 
друг тип град и искаме да 
запази своята уникалност, 
пък и да се вижда Витоша 
от прозорците. Мястото на 
небостъргачите не е в цен-
търа на града. В никакъв 
случай. Да не говорим, че 
застрояването в междуб-
локовите пространства и 
зелените площи всъщност 
води до проблема с чистия 
въздух, за който говорихме 
в самото начало. 

Друг акцент е строи-
телството на паркинги. 
Идеята, която предлагам 
са подземните паркинки 
в центъра на града  и над-
земни в покрайнините.

- Трябва ли да има 
референдум за Паметни-
ка на Съветската армия? 
През 2011г. Вие открихте 
кампанията си със свет-
линно шоу на монумента.

- Смятам, че е изклю-
чително грешно да бъде 
събарян, преместван или 
ранжиран по някакъв 
друг начин, каквито идеи 
има. Не виждам никакъв 
смисъл от референдум в 
тази посока. Този паметник 
е символ на Победата над 
фашизма. Много европей-
ски държави имат подобни 
паметници. Аз не гледам на 
него като символ на окупа-
тори, както казват част от 
десните хора в България. 
Считам, че премахването 
или дори преместването 
му би било неуважени към 
хората, които са отдали ми-
лиони жертви, за да не сме 
под сянката на фашизма в 
момента. Не само ние, цяла 
Европа и може би дори 
целия свят. Нямам нищо 

против паметникът да бъде 
използван понякога, както 
и аз съм го използвал за 
шоу или дори за някакви 
арт инсталации, но за 
кратко време и с разреше-
ние на Столична община, 
каквото разрешение имах 
и аз през 2011г. Неговата 
основна функция е да ни 
напомня колко ужасно 
нещо е нацизма как трябва 
да уважаваме онези, които 
се бореха срещу него. 
Поради тази причина съм 
против събарянето му и 
против референдум каква 
да е съдбата му. 

- След последната си 
кампания и напускане на 
НС, изгубихте се от пуб-
личното пространство. 
С какво се занимавахте 
през това време?

- След 12 години в поли-
тиката човек първо се на-
товарва, второ се изхабява 
от към идеи, трето колкото 
и да не иска се откъсва 
от нормалния живот и 
проблемите на нормалните 
хора. И аз реших, че е вре-
ме временно да направя 
крачка назад. Аз никога 
не съм лежал на някакви 
държавни служби или на 
издръжка от партията, в 
която съм членувал. Винаги 
съм се грижел за себе си и 
за семейството чрез учас-
тието ми в частния бизнес. 
Иначе решението ми сега 
да се кандидатирам беше 
обосновано по-скоро от 
това, че както запознахме 
нашия разговор – виждам 
бягство от левите идеи. 
Едва ли не се срамуваме 
да кажем, че сме леви. Же-
ланието ми да покажа, че 
има леви политики и леви 
решения за София. 

Интервю: Егор Глазунов

Аз съм левият кандидат, зове Кадиев

„Държавна медия ми иска 2 000 лв. за 10-ми-
нутно интервю, с решение на МС”, заяви кан-
дидатът за столичен градоначалник Георги 
Кадиев. „Частна телевизия иска 13 000 лв. за 
20-минутно интервю, публикувано и на 2-3 

сайта от групата им. Социолог ми иска 5 000 
лв., за уж някаква социология, но най-вече за 
да „говори“ и за мен, когато го канят по разни 
тв студиа. Мейлът ми е залят от оферти за 
интервюта, банери и т.н. Все многохилядни. 

Нито един политик не може да си позволи 
подобни разходи, ако предварително не се е 
продал. Системата не допуска нормалните да 
вървят нагоре. Корумпира ги още на входа. 
Не е лесно. Но не означава, че трябва просто 
да се откажем“. 19 минути публикува това 
интервю напълно безплатно!

Никакви референдуми и 
бутане за Паметника на 

Съветската армия
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М
етрополитен ЕАД 
организира на 19 ок-
томври 2019 г. (събо-
та) Ден на отворени 

врати в две от метростанции-
те на новата Линия 3 -  Красно 
село (кръстовище на бул. Цар Бо-
рис Трети и ул.Житница) и Бул.
България  (кръстовище на буле-
вардите България и Иван Гешов).

Инициативата е по повод го-
дишнината от завършването 
на Линия 1 на Софийското ме-
тро от жк Люлин до жк Младост 
и засиления интерес от жители-
те на района.

Денят на отворени врати ще 
започне от 10.00 часа и ще про-
дължи до 17.00 часа.

Желаещите да се запознаят с 
напредъка по изграждането на 
първите станции от Линия 3 
жители и гости на София ще мо-
гат да разгледат напълно завър-
шените метростанции Красно 
село и България.През втората 
половина на ноември се пред-
вижда  Ден на отворени врати 
за следващите три станции от 
Линия 3.

Tpeтият мeтpoдиaмeтъp на 
софийското метро  щe oбcлyж-
вa 210 xиляди пътници днeвно. 
Дължината на цялата Линия 
3 ще достигне 21 км с 21 стан-
ции. Изпълнeниeтo нa пъpвитe 
двa eтaпa от общо четирите за 
строителството на новия лъч 
вeчe e нa финaлнaтa пpaвa. 

Етап 1 на Линия 3 на Софий-
ското метро, чието трасе от 
8 км започва от бул.„Владимир 
Вазов”  и през Орлов мост, НДК 
и бул. България стига до Красно 
село, включва 8 метростанции. 
Строителството на трасето 
започна в началото на 2016 г. 
Участъкът вече е изпълнен на 
97 процента, като станции-
те Бул.България и Красно село 
с автор арх. Красен Андреев  са 
напълно готови и ce извъpшвaт 

изпитaния нa влaгoвe и систе-
ми за управление пo тpaceтo. 
Плановете са основните стpoи-
тeлни дeйнocти пo цeлия yчac-
тък дa пpиключaт до месец 
ноември. B нaпpeднaлa фaзa нa 
cтpoитeлcтвo ca спирките пpи 
Пaтpиapx Eвтимий и Meди-
цинcкa, изпълнявa ce apxитeк-
тypнoтo oфopмлeниe нa стан-
циите Xaджи Димитъp,  HДK и  
Opлoв мocт.

Изцяло готово е новото депо 
Земляне на ул. „Житница”. В 
него са 20-те влака Инспиро, про-
изводство на Сименс, които ще 
се движат по трасето на Линия 
3. Над 75 машинисти ще карат 
влаковете  по новата линия. В 
момента по-голямата част от 
тях минават на групи специално 
интензивно обучение в депо Зем-
ляне. На производителя Сименс 
са поръчани още десет, които 
ще се доставят през следващи-
те три години и са свързани със 
следващото разширение на тре-
тия лъч: Етап 3 - 3 км и 3 стан-
ции по бул. „Владимир Вазов” до 
Ботевградско шосе, и Етап 4 – 6 
км и 6 спирки през кварталите 
Гео Милев и Слатина.

Вторият етап на проекта 
– участъкът в Овча купел – е с 
изпълнение на дейностите от 
около 80%. Той стартира през ля-
тото на 2017 г. и предвижда из-
граждането на 4 км през жк Овча 
купел до околовръстното шосе 

при кв. „Горна баня”. Там ще бъде 
построена и малка ж.п.гара за 
връзка на пътуващите с влака 
по линията София-Перник с ме-
трото. Строителството на  
четирите станции от Етап �� – 
Мизия, НБУ, Овча купел 2 и Горна 
баня ще приключи през първата 
половина на 2020 г.

Линия 3, чието изграждане се 
финансира по ОП Транспорт и 
транспортна инфраструктура” 
2014-2020 г., от Европейския фонд 
за регионално развитие и мест-
но съфинансиране, е с ново по-
коление автоматика и системи 
за безопасност и управление на 
движението. Влаковете са с оле-
котена алуминиева конструкция 
и с по-високо ниво на автомати-

зиция на управление - GоА3. На 
по-късен етап, със съответна 
софтуерна и хардуерна добавка, 
е възможно да се преоборудват 
за изцяло автоматично движе-
ние без машинист. Новост по 
трасето са обезопасителните 
автоматични предпазни огради. 
Високите 1,6 м стъклени прегра-
ди са синхронизирани с вратите 
на влаковете и са най-добрата 
мярка за безопасност и предо-
твратяване на инциденти. 

С пускането на двата етапа 
на третия диаметър метрото 
в София ще стигне 52 км, ще има 
47 станции, ще обслужва 500 000 
пътника на ден и ще има над 
40% дял в системата на град-
ския транспорт. 

Новите 12 км на третата 
линия ще допринесат да се на-
мали до 25% трафика в зоните, 
където ще минава подземната 
железница. Ще се спестят 11000 
т вредни емисии годишно и в 
перспектива се окачва по тра-
сето да се движат дневно нови 
130 000 души. Спестеното време 
за пътуване ще бъде 35 000 часа 
дневно, а дневно 14 хил коли по-
малко ще замърсяват  въздуха в 
столицата.

Средновековната църква Св. Спас и античната улица от 2-3 век, заедно с част от крепостната стена на Сердика - един от проектите, който 
Столичната община има готовност да изпълни. „Това уникално богатство на София се намира запазено, но скрито, под банковата сграда на 
бул. Тодор Александров“ и бул. Кн. Мария Луиза“. „Имаме готов проект за експонирането и превръщането му във втори археологически парк 
Важно е да го направим заедно с експонирането и реновирането на пл. Св. Неделя с археологията от 2 век, която разкриваме в последните 
години ”, заяви кметът Йорданка Фандъкова През ноември 7 световни архитектурни бюра ще представят проектите си за Св. Неделя.

Метро 3 е готово: посетете станциите

>>ОБЩИНАТА ВЪЗСТАНОВЯВА  СРЕДНОВЕКОВНАТА ЦЪРКВА 
СВ. СПАС В ЦЕНТЪРА НА СОФИЯ

СПЕЦИАЛНИ УСЛОВИЯ
за реклама/ПР 

във вестник 
19 минути и 19min.bg 
и за разпространение 

на листовки
ЗА КАНДИДАТИ ЗА 
РАЙОННИ КМЕТОВЕ

МЕСТНИ ИЗБОРИ 2019

тел.: 0878 225 395, 
reklama@19min.bg
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Певицата Петя 
Буюклиева празнува 
2 х 20 години на 
сцената с голям кон-
церт в първа зала  
на НДК, който е под 
наслов С мен бъди. 
Освен на златните 
й хитове феновете 
ще се насладят и на 
част от превъплъще-
нията й в шоуто Като 
две капки вода. На 
сцената с Буюклиева 
ще излязат Мария 
Илиева, Криско, Тита 
и тенорът Бойко 
Цветанов. Концертът 
ще бъде на 25 март 
2020 г. През юли 
Петя отпразнува 
60-ия си рожден 
ден с концерт в 
родния Асеновград. 
За своите почитате-
ли тя подготви нов 
двоен албум с над 45 
песни. 

>>ПЕТЯ 
БУЮКЛИЕВА 
ПРАЗНУВА 
40 ГОДИНИ 
НА СЦЕНА

Вестник 19 минути 
търси раздавачи за София

тел.: 0878 910 890

Световно-
известните 
дизайнери 
Доменико 
Долче и 
Стефано 
Габана се 
заеха с 
ново на-
чинание – 
издаването 
на книга. 
Изданието 
носи името 
Кралици и засега е налично само в магазините на модния им бранд 
Dolce&Gabbana. В него историите всъщност са пресъздадени не с думи, 
а със снимки. Половината от фотографиите са направени от самия 
Долче. Другата половина са 40 картини от известни художници, изобра-
зяващи различни кралици, принцеси и други благородни дами, живели 
през последните пет века. Книгата  ще се появи на книжния пазар през 
декември, а ентусиастите трябва да броят по 265 паунда за изданието.

ДОЛЧЕ И ГАБАНА ИЗДАДОХА КНИГА

Ицо 100-те манекенки: 12 години 
бях верен на една жена

Престижния частен клуб Mosimann’s в британската столица, стана 
домакин на Британско Българския Бизнес Бал в Лондон. Почетният 
председател на събитието Елена Кристиано бе представена в сре-
дите на политиката, бизнеса, културата и модата. Създателят и лице 
на благотворителния бал лорд Евгени Минчев, бе приветстван от 
всички за инициативата си да събере средства за подпомагане на 
фолклорни състави на Острова, като конкретното дарение отиде 
при ансамбъл Фолклорна магия, които на 2 ноември ще се изявят 
със собствен спектакъл. Новоизбраната мис Англия 2019 бе сред 
специалните гости, придружена от организаторката на конкурса 
Анджи Бесли. 

>>МИС АНГЛИЯ 2019 ПОДКРЕПИ 
БЛАГОТВОРИТЕЛНОСТТА

мис Англия беше дама на лорд Евгени Минчев

В 
Папарци специален 
гост бе бизнесме-
нът Христо Сира-
ков, който всички 

в България познават като 
Христо Сираков Стоте ма-
некенки. Пред Венета Рай-
кова той сподели много 
неща за личния си живот и 
едно от най-личните бе, че 
12 години е бил верен само на 
една жена - неговата съпру-
га Мария, като тя е и един-
ствената жена, за която е 
бил женен. Мария Бешлиева е 
топ манекенка в България и 
е вече омъжена с едно 
дете, когато се влюб-
ват с Христо Сираков. 
Тя се развежда и заед-
но със Сираков зами-
нават за Италия през 
1990 г. Сключват брак 
и имат една дъщеря 
Анна-Мария. Оказва 
се, че прякорът му 
идва от изказване на 
бившата му съпруга в 
интервю са българска 
медия преди време. За 
съжаление двамата се 
разделят преди годи-
ни, а Мария вече има 
трети съпруг - итали-
анец. 
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Филмът Изпепе-
ляване, режисиран 
от южнокорейския 
кинодеец Лий Чанг-
донг, взе голямата 
награда в рамките 
на тазгодишното 
издание на фести-
вала CineLibri 2019. 
Лентата предста-
влява адаптация на 
разказа Горящият 
хамбар на Харуки 
Мураками. „Труд-
но се взима важно 
решение, но ние го 
взехме единодуш-
но. Надявам се да 
се върна отново 
в България“, каза 

Кристоф Ламбер, 
който оглави пане-
ла на оценяващите, 
при връчването на 
наградата. Филмът 
разказва историята 
на Джонг-Су, чиято 
много близка прия-
телка изчезва, след 
като започва връз-

ка с мистериозния 
Бен, с когото сe за-
познава по време на 
последното си пъ-
тешествие до Афри-
ка. Заглавието има 
40 награди, включи-
телно и няколко от-
личия от филмовия 
фестивал в Кан.

Изпепеляване взе голямата 
награда на CineLibri 2019

Любовни писма - поста-
новката на Варненския 
драматичен театър, 
ще има премиера и в 
София. С режисурата 
на романтичната драма 
по едноименната пиеса 
на Албърт Р. Гърни се 
захваща Георги Михалков, 
а в главните действащи 
лица - Алекса и Томас, 
се превъплъщават Яна 
Маринова и Свежен 
Младенов. Сюжетът по-
казва как главните герои 
започват да си пишат пис-
ма от 8-годишна възраст 
и този чат продължава 
цял живот. Премиерата в 
София ще е на 16 октом-
ври в 19,30 ч в Сити марк 
артцентър. Представле-
нието ще се играе и на 30 
октомври.

ЯНА МАРИНОВА 
С ПРЕМИЕРА 
НА НОВА 
ПОСТАНОВКА
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ВРЕМЕ

ОСВЕН В 
ДЕВЕТНАДЕСЕТ 
МИНУТИ ДНЕВНИ, 
СЕДМИЧНИ И 
МЕСЕЧНИ ПРОГНОЗИ 
ЧЕТЕТЕ И В САЙТА 
WWW.SLAVA.BG

Водолей
С каквото и да 
решите да се за-
мете днес, бъдете 
сигурни, че ще 
останете удовлетворени от 
свършеното. Отношенията 
ви с човек, на когото осо-
бено държите претърпяват 
промяна в положителен 
план. Нараства уважението 
ви към партньор, с когото 
отдавна работите.

Козирог
На път сте да 
се осъществи 
нещо, което 
отдавна ви 
предстои и очаквате с 
нетърпение. Имате бла-
гоприятни възможности 
днес и ще е добре, ако 
не ги пропускате заради 
други хора. 

Стрелец
Работата ви ще 
бъде успешна, 
но ще ви коства 
значителни 
усилия. Не отказвайте 
подкрепата на хората 
около вас, в определени 
моменти наистина ще се 
нуждаете от нея. 

Скорпион
Проява на добро 
възпитание и по-
ведение е да сте 
учтиви и полезни. 
Имате добро сърце и 
няма да се затрудните, но 
има какво да превъзмог-
нете в себе си. Започната 
работа ще ви задържи 
на работното място и е 
възможно да отложите 
запланувани срещи.

Везни
Заемате се със 
сериозни про-
мени. Трудно 
се нагаждате 
към нещата, които не ви 
създават уют. Колегите ви 
проявяват интерес към 
особата ви и е възмож-
но това да ви създаде 
проблеми. 

Дева
Потиснете 
съмненията си 
и не обезсърча-
вайте колегите 
си в общата ви работа. 
Бъдете последователни 
в действията си и не 
прибързвайте, за да не 
създавате напрежение 
сред околните.

Лъв
Акцентирай-
те се върху 
реалните си 
възможности за 
реализации и не пилейте 
енергията си по мъгляви 
идеи. Запознайте се с 
детайлите и ги използ-
вайте, като даденост в 
работата си.

Рак
Предстоящо 
събитие ще 
ви моби-
лизира да 
приключите навреме 
с текущите си ангажи-
менти. Задълженията 
ви включват и срещи от 
служебен характер, за 
които сте подготвени. 

Близнаци
Звездите ви 
предупрежда-
ват да бъдете 
спокойни и 
разсъдливи, а също и 
внимателни във всяко 
действие и постъпка. 
В контактите си бъдете 
учтиви приятни и непод-
купни, бъдете нащрек.

Телец
Постепенно 
се отърсвате 
от спомена 
за дребните 
несполуки напоследък. 
Чувствате се чудесно и 
ентусиазмът ви е впечат-
ляващ. Привлечени сте от 
предложението на свой 
колега, касаещо бъдещ 
професионален проект.

Риби
Не бъдете тол-
кова скептични, 
сами предиз-
виквате съдба-
та. Хабите ценна енергия 
за дреболии, а основно-
то изпускате. Силни сте 
там, където е сърцето ви, 
направете го ваш бизнес 
и ще просперирате.

времето

София 

Овен
Всичко градивно 
и в полза на 
повече хора ще 
се толерира и с 
попътен вятър ще стигнете до 
успешния му край. Възполз-
вайте се от възможностите си, 
за да напреднете в бизнеса, в 
творческата работа, а също и 
в личните си дела.

19 МИНУТИ 
СОФИЯ - 
ПЪРВИЯТ 
БЕЗПЛАТЕН 
ВСЕКИДНЕВНИК 
В БЪЛГАРИЯ

min: 10о  max: 25о

Перник 
Пловдив 

min: 9о max: 25о

Варна 

min: 15о max: 22о

Русе 

min: 7о max: 24о

Сандански 

min: 8о max: 27о

В София ще бъде слънчево. Мини-
малната температура ще бъде 10°, а 
максималната 25°.

Във Варна ще бъде слънчево. 
Минималната температура ще бъде 15°, 
максималната 22°.

В Перник ще бъде слънчево.  Мини-
малната температура ще бъде  8°, 
максималната 27°.

В Пловдив ще бъде слънчево. 
Минималната температура ще бъде 9°, 
максималната 25°.

Бургас 

Кърджали 

min: 8о max: 24о

В Бургас ще бъде слънчево. Мини-
малната температура ще бъде 13°, 
максималната 19°.

Видин 

min: 6о max: 24о

Велико Търново 

min: 5о max: 27о

Близнаците да запазят 
спокйойствие. Лъвовете да 

акцентират върху реалните 
си възможности. Везните се 

заемат със сериозни промени. 
Работата на Стрелците ще 
е успешна, но ще им коства 

значителни усилия.

min: 13о max: 19о

min: 8о  max: 27о

Днес времето ще 
бъде слънчево. Ми-
нималната темпе-
ратура ще бъде 6°, а 
максималната 28°.

Излиза от 01.09.2008 г.

Со фия 1000, 

ул. Три уши, № 6Б, ет. 3

тел. 826 88 15;  927 34 46; 

826 56 25;   

e-mail: offi  ce@19min.bg

Изданието използва снимки от 

БГНЕС, БТА, архив СЛАВА

ПЕЧАТ: 

ОСНОВАТЕЛИ: 

БОРИС АНГЕЛОВ

АТАНАС АРНАУДОВ

arnaudov@19min.bg

ФИНАНСОВ ДИРЕКТОР: 

МИЛЕНА САВОВА

ДИРЕКТОР РЕКЛАМА: 

0878 225 395

reklama@19min.bg
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Сирийската армия  се прибли-
жава  до границата с Турция, 
след като кюрдите се споразу-
мяха с президента Башар Асад, 
съобщава Ройтерс. Сирийски-
те демократични сили, в кои-
то преобладават кюрдските 
формирования, заявиха, че са 
постигнали споразумение с Да-
маск, предаде BBC.  По силата 
на тези договорености войски-
те на Асад ще се разположат 
по границата с Турция. До ре-
шението се е стигнало след 
като американските военни 
започнаха да се изтеглят от 
контролираната от кюрдите 
територия по разпореждане 
на президента Доналд Тръмп.
Припомняме, че в досегашните 
военни действия кюрдите не са 
влизали в сражения с армията 
на Асад.

Сирийската армия вече за-
почна предислоциране на части 
към северните райони на стра-
ната, където Турция провеж-
да операция срещу кюрдите. 
Според лидери на кюрдската 
опозиция, силите на Асад ще 
бъдат разположени по граница-
та с Турция, за да отблъснат 

"турската агресия". За прехвър-
лянето на сили на сирийската 
армия към Северна Сирия първа 
съобщи агенция САНА. 

Ройтерс съобщи, че кюрдски 
лидери са се срещнали с пред-
ставители на Асад в базата 
Хмеймим, където е базирана ру-
ската авиация. Напомняме, че 
на 12 октомври един от кюрд-
ските генерали - Мазлум Кобани 
Абди, се обърна към САЩ, като 
заяви, че ако американските во-
енни се изтеглят, кюрдите ще 
се опитат да се споразумеят с 

Русия.
Сделката с Дамаск е сериоз-

на смяна на стратегията на 
кюрдите, които се чувстват 
предадени от американските 
си съюзници.

Припомняме, преди започва-
нето на турската операция 
президентът Доналд Тръмп 
взе решение да изтегли амери-
канските военни от региона, 
изоставяйки кюрдите, които 
бяха съюзници на Вашингтон. 
Решението му предизвика бурни 
реакции на недоволство както 

сред демократите, така и сред 
републиканците, а кюрдите го 
определиха като "нож в гърба".

В понеделни президентът на 
САЩ отново подчерта, че стра-
ната му няма да се намесва. Той  
коментира в Туитър, че "голе-
мите санкции срещу Турция ид-
ват”, но запита дали трябва да 
се воюва с член на НАТО.

"Ние не влизаме в поредната 
война между хора, които вою-
ват помежду си от 200 години. 
Европа имаше шанс да вземе 
своите затворници от ДАЕШ, 
но не иска да плати цената", ко-
ментира Тръмп.

На този фон турският прези-
дент Реджеп Ердоган привет-
ства решението на американ-
ския си колега да изтегли 1000 
войници от района и потвърди, 
че не се отказва от плановете си.

 „Това не е заплаха и не е блъф”, заяви пред  
DW външният министър на Турция Мевлют 
Чавушоглу по повод на бежанския въпрос. По 
думите му предупрежденията на Турция, че 
ще позволи на милиони сирийски бежанци да 
се насочат към Запада, ако ЕС продължи да об-
мисля санкции за военната операция в Сирия 
и сондажите около Кипър са реалност.  
"Това са 3,6 милиона сирийци, общо над 4 
милиона бежанци. Досега турската държа-
ва е похарчила над 40 млрд. долара, а ЕС 
не ни е предоставил нужната ни подкрепа. 
И сега не искате да помагате на хората, 
които искат да се върнат. Сирийците така 

или иначе искат да отидат в Европа. "Тога-
ва, моля, погрижете се за сирийците във 
вашата страна" - наше право е да го кажем. 
Това е само отговорът на отношението на 
ЕС", допълва той.
 "От години предоставяме дом на сирий-
ските бежанци в Турция и гарантираме 
безопасността на Европа във всеки сми-
съл на думата - и въпреки това получава-
ме тази реакция от Европа?", обяснява той.
Турският външен министър коментира и 
заплахите със санкции заради операци-
ите в Сирия, като заяви, че "независимо 
от това какво прави някой, независимо 

дали става въпрос за оръжейно ембарго 
или нещо друго, това просто ни прави 
по-силни".

Кюрдите се 
споразумяха 

с Дамаск 

Армията на Асад отива на Север

Испания издаде 
заповед за арест 
на Пучдемон
Върховният съд на Испания 
издаде европейска заповед 
за арест на бившия каталун-
ски лидер Карлес Пучдемон, 
информира Ройтерс.  Съдът 
даде между 9 и 13 г. затвор на 
девет лидери на Каталуния 
във връзка с неуспешния 
опит за обявяване на незави-
симост на испански регион 
през 2017 г. Други трима об-
виняеми са осъдени само по 
обвинения в неподчинение 
и няма да лежат в затвора. 
Това предизвика протести в 
Каталуния, а Пучдемон опре-
дели решението на съда като 
"варварство".

ЧАВУШОГЛУ: НЕ БЛЪФИРАМЕ ЗА БЕЖАНЦИТЕ 
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Mинистърът на 
младежта и спорта 
Красен Кралев заяви, 
че отношението към 
отборните спортове 
в България „е тотал-
но сбъркано още от-
преди 1990 г.“. Думите 
му дойдоха в конте-
кста на проблемите 
във футбола и стъп-
ките в търсене на 
промяна.

Министърът заяви, 
че очаква тази сед-
мица президентът на 
БФС Борислав Михай-
лов да му представи 
концепцията за раз-
витие на детско-юно-
шеския футбол, при-
ета преди десетина 
дни от Изпълнител-
ния комитет на фут-
болния съюз. По ду-

мите му държавата 
е готова да отпуска 
„сериозни средства в 
продължение на дълъг 
период“, като минис-
терството на спор-
та ще се ангажира да 
упражнява контрол 
при разходването им.

„Ясно сме показали 
през последните че-
тири години, че дър-
жавата има промяна 
в отношението си 
към футбола. Не може 
повече от 30 години 
тя да е абдикирала 

от най-популярния 
спорт и да се очакват 
резултати. Отноше-
нието към футбола 
и към всички колек-
тивни спортове е то-
тално сбъркано още 
отпреди 1990 г. Стре-
мейки се да показваме 
превъзходството на 
социалистическата 
система, залагахме 
само на индивидуални 
спортове, и то таки-
ва, в които медалите 
се постигат много 
по-лесно“, каза Кралев 

пред БНТ.
„През 50-те, 60-те 

и дори в началото на 
70-те сме имали голе-
ми успехи на олимпий-
ски игри, световни и 
европейски първен-
ства във волейбола,  
баскетбола, футбола. 
След това нещата са 
объркани из основи“, 
посочи той.

Кралев изтъкна, че 
в последните години 
държавата работи за 
изграждане на спорт-
на инфраструктура, 
както и че се отпус-
кат по над 1 млн. лева 
за школите.

„Най-големият про-
блем е физическата 
подготовка на млади-
те играчи. В школите 
в цялата страна има-
ме едва четири-пет 
футболисти на сред-

но европейско ниво по 
отношение на този 
вид работа. Има ог-
ромна пропаст между 
концепцията, по коя-
то работят нашите 
треньори, и тази, по 
която работят в За-
падна Европа“, добави 
той.

Надеждите му са, че 
програмата за разви-
тие на футбола е раз-
работена със съдей-
ствието на колкото 
се може повече чуж-
дестранни специали-
сти. „Дано да сме уз-
рели, за да видим едно 
добро предложение и 
да бъде създаден до-
бър проект, с който 
наистина след един 
цикъл от минимум 
шест години да има-
ме сериозни поводи за 
оптимизъм.“

Най-големият проблем 
във футбола ни е 
физическата подготовка 
на младите играчи, сече 
спортният министър

Кралев: Отношението 
към отборните 
спортове е тотално 
сбъркано

Ново разпределение от държавните средства за 
финансиране на спортистите обеща министърът 
на младежта и спорта Красен Кралев. Тези, които 
вземат квоти за олимпийските игри в Токио през 
2020 г. ще получат по-голямо финансиране.
Кралев обясни, че „всяка година има строга систе-
ма спрямо постигнатите резултати“.
„Всички с квоти за Олимпиадата ще получат 
по-голямо финансиране догодина. Разбира се, 
има и спортове, които са ни разочаровали през 
годината. В момента се движим добре - имаме 
11 спечелени олимпийски квоти“, каза Кралев в 
предаването Арена спорт по БНТ1.
Според Кралев наличието на българи на ръковод-
ни постове в световните федерации на различни 
спортове ще гарантира по-честно и обективно 
съдийство.
Преди месец пред парламентарната комисия по 
въпросите на младежта и спорта Кралев обяви, че 
очаква 55 квоти за игрите в Токио.

ММС ОБЕЩА ПО-ГОЛЯМО 
ФИНАНСИРАНЕ ЗА 
СПОРТИСТИТЕ С КВОТИ ЗА 
ТОКИО 2020

Англичанин е починал в 
София. Той е бил в столицата, 
за да посети футболния двубой 
между България и Англия.По 
непотвърдена информация той 
е злоупотребил наркотици и е 
на около 30 години. 
Английските запалянковци, 
които са известни с това, че съз-

дават проблеми при визитите 
си извън Острова, се забъркаха 
в още няколко инцидента в 
София. Запалянко се отзова в 
болница със счупена ръка, след 
като се сби с български фенове 
в центъра на столицата.  Други 
двама запалянковци също бяха 
набити от родни фенове.

Англичанин почина преди мач в София
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BNT
05.00 Още от деня
05.40 Телепазарен прозорец
06.00 Сутрешен блок
09.00 По света и у нас
09.15 Култура.БГ
10.15 100% будни предаване за 

здравословен лайфстайл
11.15 Бързо, лесно, вкусно /п/
11.45 Телепазарен прозорец
12.00 По света и у нас
12.30 Островът на цар Самуил 

документален филм /България, 
2003г./, режисьор Ралица 
Димитрова

13.30 Културното наследство на 
България 2 4-сериен докумен-
тален филм /България, 2010г./, 
1 серия, режисьор Бойчо 
Божиновски

14.00 Малки истории /п/
14.15 Телепазарен прозорец
14.30 Приключенията на горските 

мечоци анимационен филм
14.45 Сребристият жребец анимацио-

нен филм
15.10 Разследването на Мун тв филм
15.40 Телепазарен прозорец
16.00 По света и у нас
16.15 Новини на турски език
16.30 Бързо, лесно, вкусно
17.05 Стани богат тв игра/п/
18.00 По света и у нас
18.20 Още от деня
19.00 Съкровище в двореца тв филм 

/2 епизод/
20.00 По света и у нас
20.45 Спортни новини
21.00 Референдум
22.00 БНТ на 60
23.00 По света и у нас
23.30 Законът на Дойл 3 тв филм /13, 

последен епизод/(12)
00.15 Култура.БГ /п/
01.15 100% будни предаване за 

здравословен лайфстайл/п/
02.15 Съкровище в двореца тв филм /2 

епизод/п/
03.15 Туризъм.бг /п/
03.45 Извън играта /п/
04.15 Законът на Дойл 3 тв филм /13, 

последен епизод/п/(12)

bTV
05.30 „Лице в лице“ /п./
06.00 „Трансформърс: Рескю Ботс“ - 

анимация, сериал, с.3 еп.22
06.30 „Тази сутрин“ - информационно 

предаване с водещ Антон 
Хекимян

09.30 „Преди обед“ - токшоу с водещи 
Десислава Стоянова и Алексан-
дър Кадиев

12.00 bTV Новините - обедна емисия
12.30 „Комиците и приятели“ - коме-

дийно шоу
13.30 Премиера: „Втори шанс“ - сериал, 

с.2 еп.33
15.00 Премиера: „Шест сестри“ - сериал 

с.6 еп.63
16.00 „Едно голямо семейство“ - 

сериал, с.2 еп.9
17.00 bTV Новините
17.30 „Лице в лице“ - публицистично 

предаване с водещ Цветанка 
Ризова

18.00 Премиера: „Опасни улици“ - 
сериал, с.13 еп.112

19.00 bTV Новините - централна 
емисия

20.00 Премиера: „Сълзи от Рая“ - 
сериал, еп.107 (последен)

21.00 „Фермата: Нов свят“ - риалити, 
с.5

22.30 „Комиците и приятели“ - коме-
дийно шоу

23.00 bTV Новините - късна емисия
23.30 „Луцифер“ - сериал, с.3 еп.12
00.30 „Стрелата“ - сериал, с.2 еп.22
01.30 „Вътрешна сигурност“ - сериал, 

с.6 еп.12
02.30 „Преди обед“ /п./
04.40 „Опасни улици“ /п./ - сериал

NOVA
05.20 „Добрата съпруга“ - сериен 

филм, сезон 3 /п/
06.20 „Здравей, България“ - сутрешен 

блок
09.30 „На кафе“ - предаване на NOVA
12.00 Новините на NOVA
12.30 „Моят живот“ - сериен филм, 

сезон 3
13.30 „Остани с мен“ (премиера) - 

сериен филм
15.00 „Черна роза“ - сериен филм
16.00 Новините на NOVA
16.10 „Плюс - Минус“ - публицистично 

предаване, на живо
17.00 „Намери ме“ (премиера) - 

сериен филм
18.00 „Семейни войни“ (премиера) - 

телевизионна игра
19.00 Новините на NOVA - централна 

емисия
20.00 „Откраднат живот: Кръвни 

връзки“ (премиера) - сериен 
филм, сезон 8

21.00 „Игри на волята: България“ 
(премиера) - риалити

22.00 „Пътят на честта“ (премиера) - 
сериен филм

23.00 Новините на NOVA
23.30 „Добрата съпруга“ - сериен 

филм, сезон 3
00.30 „Скорпион“ - сериен филм, 

сезон 2
01.30 „Завинаги свързани“ - сериен 

филм
02.30 „Слънце и луна“ - сериен филм

Diema
06.15 „Кевин може да почака“ - сериал, 

сезон 1
06.45 „Драга фамилия“ - сериал, 

сезон 1
07.45 „Уокър - тексаският рейнджър“ - 

сериал, сезон 4 /п/
08.45 „Кобра 11: Обади се!“ - сериал, 

сезон 10 /п/
10.00 „Агентите на ЩИТ“ - сериал, 

сезон 1 /п/
11.00 „Снайперисти“ - сериал, сезон 

3 /п/
12.00 „Хавай 5 - 0“ - сериал, сезон 6 /п/
13.00 „Уокър - тексаският рейнджър“ - 

сериал, сезон 4
14.00 „Кобра 11: Обади се!“ - сериал, 

сезон 10
15.00 „Агентите на ЩИТ“ - сериал, 

сезон 1
16.00 „Женени с деца“ - сериал, сезон 

3, 2 епизода
17.00 „Двойна комбина“ - екшън с уч. 

на Жан-Клод Ван Дам, Мики 
Рурк, Пол Фрийман, Денис Род-
ман, Валария Кавали, Наташа 
Линдингер и др. /п/

19.00 „Снайперисти“ - сериал, сезон 3
20.00 „Военни престъпления: Лос 

Анджелис“ - сериал, сезон 5
21.00 „Хавай 5 - 0“ - сериал, сезон 1
22.00 „Анаконди: Кървавата орхидея“ 

- приключенски екшън с уч. 
Джони Меснър, Кади Стри-
кланд, Матю Марсдън, Никълъс 
Гонзалес, Юджийн Бърд, Карл 
Юн, Сали Ричардсън, Морис 
Честнът, Анди Андерсън и др.

00.00 „Военни престъпления: Лос 
Анджелис“ - сериал, сезон 5

01.00 Еротичен телепазар

KinoNova
05.50 „От местопрестъплението: 

Маями“ - сериал, сезон 7 /п/
06.45 „Войната на Фойл“ - сериен 

филм, сезон 2
09.00 „Любов в ефира“ - романтична 

комедия с уч. на Алисън Суини, 
Джонатан Скарф, Кристъл 
Балинт и др. /п/

11.00 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 7

12.00 „Джуманджи“ - приключенски 
филм с уч. на Робин Уилямс, 
Джонатан Хайд, Кирстен Дънст, 
Брадли Пиърс, Бони Хънт, Биби 
Нюуърт, Дейвид Алън Гриър, 
Патриша Кларксън, Адам Хан-
Бърд, Лора Бънди и др. /п/

14.10 „В кадър“
14.45 „Улични танци“ - романтичен 

филм с уч. на Шарлот Рамплинг, 
Никола Бърли, Укуели Роуч, 
Франк Харпър и др. /п/

16.50 „Къде покриха Морган?“ - 
комедия с уч. на Хю Грант, Сара 
Джесика Паркър, Сам Елиът, 
Елизабет Мос, Мери Стийнбър-
гън, Майкъл Кели, Уилфърд 
Бримли и др. /п/

19.00 „София - Ден и Нощ“ - риалити 
сериал

20.00 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 8

21.00 „Сейф“ - екшън с уч. на Джейсън 
Стейтъм, Кейтрин Чан, Робърт 
Джон Бърк, Джеймс Хонг и др.

23.00 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 8 /п/

00.00 „Дрейф“ - драма с уч. на 
Шайлийн Уудли, Сам Клафлин, 
Джефри Томас, Елизабет Хоторн 
и др. /п/

FOX
05.15 Пазители на времето - първи 

сезон, еп. 4
06.00 Последният мъж на света - 

четвърти сезон, еп. 10
06.20 Семеен пъзел - втори сезон, 

еп. 13
06.40 Семеен пъзел - втори сезон, 

еп. 14
07.05 Малкълм - първи сезон, еп. 14
07.35 Малкълм - първи сезон, еп. 15
08.00 Черният списък - втори сезон, 

еп. 20
08.55 Под наблюдение - първи сезон, 

еп. 8
09.50 Кости - първи сезон, еп. 19
10.45 Хавай 5-0 - седми сезон , еп. 15
11.35 Уасаби, еп. 1
13.30 24: Наследството - първи сезон, 

еп. 2
14.25 Касъл - първи сезон, еп. 7
15.15 Под наблюдение - първи сезон, 

еп. 9
16.10 Черният списък - втори сезон, 

еп. 21
17.10 Кости - първи сезон, еп. 20
18.05 Семеен пъзел - втори сезон, 

еп. 15
18.35 Семеен пъзел - втори сезон, 

еп. 16
19.00 Малкълм - първи сезон, еп. 16
19.30 Малкълм - втори сезон, еп. 1
20.00 Хавай 5-0 - седми сезон , еп. 16
21.00 Ваканцията на семейство 

Джонсън, еп. 1
22.55 Магнум, еп. 7
23.50 Касъл - първи сезон, еп. 8
00.45 Малкълм - първи сезон, еп. 16
01.15 Малкълм - втори сезон, еп. 1
01.45 Пазители на времето - първи 

сезон, еп. 4

02.25 Убийството на Джани Версаче: 
Американска криминална 
история - първи сезон, еп. 5

03.20 Демоните на Да Винчи - трети 
сезон, еп. 7

04.15 Кости - първи сезон, еп. 20
04.55 Последният мъж на света - 

четвърти сезон, еп. 10

btv Cinema
06.00 „Дневниците на вампира“ /п./ - 

сериал, с.8 еп.6
07.00 „Черният рицар: Възраждане“ 

- екшън, трилър, криминален 
(САЩ, Великобритания, 2012), 
режисьор Кристофър Нолан, 
в ролите: Крисчън Бейл, Гари 
Олдман, Том Харди, Лиъм 
Нийсън, Ан Хатауей, Марион 
Котияр, Морган Фрийман, 
Майкъл Кейн и др.

10.15 Телепазар
10.30 „Дневниците на вампира“ - 

сериал, с.8 еп.7, 8
12.30 Телепазар
12.45 „Убийство в колежа“ - трилър (тв 

филм, Канада, 2015), режисьор 
Джеси Джеймс Милър, в 
ролите: Скарлет Бърн, Никол 
Муньос, Сара Дъдждейл, Елийс 
Гейтиън и др.

14.30 „Булка от интернет“ - трилър 
(САЩ, 2015), режисьор Кристин 
Конрад, в ролите: Ан Уинтърс, 
Травис Хамър, Аналиса Кокрън, 
Лорън Гоу и др.

16.15 „Среща в интернет“ - кримина-
лен, мистъри, драма (тв филм, 
Канада, 2014), режисьор Къртис 
Крофърд, в ролите: Ивон Зима, 
Шон Робъртс, Мери-Маргарет 
Хюмс, Гари Хъдсън, Джон 
Макларън и др.

18.00 Телепазар
18.15 „Черният рицар“ - екшън, три-

лър, криминален (САЩ, 2008), 
режисьор Кристофър Нолан, 
в ролите: Крисчън Бейл, Хийт 
Леджър, Ерън Екхарт, Майкъл 
Кейн, Маги Джиленхол, Килиън 
Мърфи, Уилям Фиктнър, 
Морган Фрийман, Ерик Робъртс, 
Гари Олдман и др.

20.50 „Като на кино“ - предаване 
за кино

21.00 Премиера: „Специален отдел 
Q: Пациент 64“ - криминален, 
психотрилър (Дания, Германия, 
2018), режисьор Кристофер Бо, 
в ролите: Николай Лий Коос, Фа-
рес Фарес, Йохане Луизе Смид, 
Сьорен Пилмарк и др. [14+]

23.30 „Момичето от Дания“ - драма, 
биографичен (Великобритания, 
Япония, САЩ, Германия, Дания, 
Белгия, 2015), режисьор Том 
Хупър, в ролите: Еди Редмейн, 
Алисия Викандер, Ейдриън 
Шилър, Амбър Хърд и др. [14+]

02.00 „Дневниците на вампира“ /п./ - 
сериал, с.8 еп.7

03.00 „Бруклинските стражи“ - екшън, 
трилър, криминален (САЩ, 
2009), режисьор Антоан Фукуа, 
в ролите: Ричард Гиър, Дон 
Чийдъл, Итън Хоук, Уесли 
Снайпс, Винсънт Д`Онофрио, 
Лили Тейлър, Елън Баркин и 
др. [16+]

Bulgaria On Air
05.00 Новините ON AIR /п./
05.30 Видимо и невидимо - коментар-

но предаване за измеренията 
на свободата с Калин Манолов 
/п./

06.30 България сутрин - важните неща 
рано сутрин с Гергана Венкова и 
Златимир Йочев

09.30 Мистерията на материята - филм
10.30 Как да се омъжим за милионер - 

сериал, комедия
11.30 Законът на любовта - романти-

чен сериал

12.30 Новините ON AIR
13.00 Телепазарен прозорец
13.15 Хрътката - сериал, криминален
14.15 Телепазарен прозорец
14.30 VIB /п./
15.00 Историите ON AIR с Миглена 

Георгиева /п./
15.30 Новините ON AIR
16.00 Светът отгоре - филм
16.30 Последният еничар - историче-

ски сериал
17.30 Новините ON AIR
17.50 Директно - вашето мнение на 

живо в ефир - актуално ток шоу 
с Димитър Абрашев

18.30 Новините ON AIR
19.30 Денят ON AIR - новините с комен-

тар с Ганиела Ангелова
20.30 Полицейски войни - криминален 

сериал
21.30 Новините ON AIR
22.15 Да нарисуваш престъпление - 

сериал, криминален
23.15 Жоакина, доня Революция - 

сериал
00.10 Новините ON AIR /п./
00.55 Директно - вашето мнение на 

живо в ефир - актуално ток шоу 
с Димитър Абрашев /п./

01.30 Брюксел 1 - предаване за Европа 
и гражданите с Милена Милоти-
нова /п./

02.30 Новините ON AIR /п./
03.00 България сутрин - важните неща 

рано сутрин с Гергана Венкова и 
Златимир Йочев /п./

04.10 Денят ON AIR - новините с комен-
тар с Ганиела Ангелова /п./

Bloomberg TV
06.30 Смарт час с Живка Попатанасова 

/п./
07.00 Бизнес старт - сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов

09.00 В развитие - дневен блок с 
Вероника Денизова/Делян 
Петришки /п./

10.00 Водещите новини
10.05 В развитие - дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки /п./

10.30 Смарт час с Живка Попатанасова 
/п./

11.00 Водещите новини
11.05 Светът е бизнес с Ивайло Лаков 

/п./
11.35 Иноватори - док. поредица на 

Bloomberg
11.40 Цитати на деня
12.00 В развитие - дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки

14.00 Клуб Investor с Ивайло Лаков/п./
15.00 Водещите новини
15.05 Бизнес старт - сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п./

16.00 Водещите новини
16.05 Очи в очи - док. поредица на 

Bloomberg
17.00 Водещите новини
17.05 Блестящи идеи - док. поредица 

на Bloomberg
18.00 В развитие - дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки

20.00 Бизнес среща с Таня Кръстева
20.30 Светът е бизнес с Ивайло Лаков
21.00 Цитати на деня
21.30 Update /п./
22.00 В развитие - дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки

23.00 Предприемачи - док. поредица 
на Bloomberg

00.00 Бизнес старт - сутрешен блок с 
Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п./

02.00 Update - предаване за високите 
технологии с водещ Бойчо 
Попов/Елена Кирилова /п./

03.00 В развитие - с Вероника Денизо-
ва/Делян Петришки /п./

ТВ ПРОГРАМАМАЛКИ 
ОБЯВИ
РАЗНИ

Транспортни услуги със самосвал 
до 3,5 т., Свилен Дойчев, 
тел. 0877 855 877, 
svilendoychev@abv.bg

------
Професионални шевни машини 
/facebook/
Ремонт и продажба на шевни 
машини. Посещение и на място. 
тел. 0899 900 158

------
Транспортни услуги - 
преместване на дома и офиса, 
превоз на всякакви товари   
тел. 0899 900 158

------
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НАЙ-СВОБОДНИЯТ ВСЕКИДНЕВНИК В БЪЛГАРИЯ

7 неща, построени 
по-бързо от 
магистрала Хемус:
1. Голямата 
пирамида в 
Гиза (Хеопсова 
пирамида).
2. Мостът Голдън 

Гейт в Сан 
Франциско.
3. Небостъргачът 
Бурдж Халифа в 
Дубай.
4. Над 7500 км 
магистрални 
пътища в Германия 
(1975-2017 г.).
5. Mеждународната 
космическа 
станция Мир.
6. Тадж Махал - 
построен за 21 
години.
7. Кремъл - 
построен за 10 
години.

Бате Гошо:

Знаете ли, защо Черна 
гора се страхуваше от 
България преди мача им 
миналия петък?
- Че как няма да ги е страх 
от 11 дървари

:)   :P   :D
Безработен съм... Само вие 
можете да ми помогнете 
да си намеря работа. Гласу-
вайте за мен на предсто-
ящите избори за кмет!

:)   :P   :D
- Съседке, имам да те 
черпя.
- Защо бе, комши?
- Вчера, така вика по 
твойто дете, че и мойто си 
оправи стаята и се облече 
по-топло...

:)   :P   :D
На пернишка сватба, 

булката вместо букет хвър-
ляла лята джанта...

:)   :P   :D
Едно време, на черно-бе-
лите телевизори картината 
се стабилизираше с удар 
отгоре, а звукът - с удар 
отстрани. Или пък беше 
обратното... Искам да кажа, 
че технологията "Touch 
screen" си я имаше още 
тогава!

:)   :P   :D
- Теглим майни!
Пътна помощ-Пловдив

:)   :P   :D
Даването на акъл не е 
свързано задължително с 
имането на акъл.

:)   :P   :D
Добрият събеседник не 
само слуша, но и сипва!

ЧУМА
Дано това пилешко кюфте да не е заразено с африканската 
чума от свинете....


